
2009Z19968
Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over een
mogelijke doofpotaffaire rondom de
vuurwerkramp in Enschede.
(Ingezonden 29 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Vuurwerkramp grote
doofpot»? Wat is uw mening over dit
artikel? Zijn de beweringen van de in
het artikel genoemde ex-rechercheurs
nonsens?

2
Is er voldoende onderzoek naar de
ramp gedaan in het verleden waarbij
alle feiten boven tafel zijn gehaald?

3
Bent u van mening dat het
strafrechtelijk onderzoek volgens de
regels is verlopen?

4
Wat is uw mening over de rol van de
opsporingsdiensten en het Tolteam in
dit onderzoek? Moet er nog
onderzoek worden verricht naar de
gang van zaken in het onderzoek naar
de ramp? Zo ja, gaat u hier opdracht
toe geven en waarom is dit niet
eerder gebeurd?

5
Is er gedurende het onderzoek
bewust informatie achtergehouden?
Is er sprake van een doofpotaffaire?

6
Waarom is het rapport van het
bureau Interne Zaken van het korps

Gelderland-Midden (het BIZ-rapport)
nog niet openbaar gemaakt? Bent u
ook van mening dat er voldoende
maatschappelijke en juridische basis
is om dit rapport openbaar te maken?

1 De Pers, 26 oktober 2009.
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